
Oświadczenie złożone 
przez senatora Tadeusza Arłukowicza 

na 14. posiedzeniu Senatu 
w dniu 14 czerwca 2012 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych Jacka Cichockiego 

Szanowny Panie Ministrze! 
W związku z informacjami opublikowanymi 31 maja bieżącego roku w „Dzienniku Gazecie Prawnej”, 

według których w ministerstwie konsultowany był projekt ustawy opracowywany przez komendantów Straży 
Miejskiej największych miast zakładający przekształcenie Straży Miejskiej w Policję Municypalną, uprzej-
mie proszę Pana Ministra o odniesienie się do kilku pytań w tej sprawie. 

Jako że przekształcenie wiązać by się miało nie tylko ze zmianą uprawnień strażników, ale z pewnością 
także z reorganizacją w sferze nadzorczej, a informacje opublikowane w środkach masowego przekazu nie są 
wyczerpujące w tej kwestii, chciałbym poznać stanowisko resortu spraw wewnętrznych w stosunku do pro-
jektu. 

Pytania są następujące. 
1. Jakie argumenty przemawiające za koniecznością przygotowania zmian legislacyjnych dotyczących or-

ganizacji Straży Miejskiej przedstawione zostały w ministerstwie? 
2. Jakie najważniejsze zmiany w zakresie nowych uprawnień strażników przewiduje ten projekt? 
3. Czy w ramach prac nad projektem ustawy dyskutowana jest zmiana organów nadzorczych nad Strażą 

Miejską? 
4. Jak w świetle nowych uregulowań będzie wyglądać kwestia finansowania Policji Municypalnej? 

Z poważaniem 
Tadeusz Arłukowicz 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




